

## **Styremøte 5.9.17**

**Sted** : Solum

**Kl:** 19.30- 21.00

Sak 1/9. Referat fra sist.

Sak 2/9. Match Show. Hvor står vi?

Har i alt under kontroll. Nokk hjelpere?

Sak 3/9. Teppe ringen er 1 m for liten. Mer teppe.

Vi har rallylydighetsdommere til februar. Vi ble gjort oppmerksom på at teppe ringen er for liten. Målene er 15x17m( vår er 15x16m)

Sak 4/9. Brev til utleiare. Forslag til utleier

Sak 5/9. Promoteringstøy. Vi får ta en avgjørelse på hva slags tøy vi skal bestille.

Sak 6/ 9. Belønningssystem. Jeg ble gjort oppmerksom på at man har et belønningssystem hvor noen får 200 kr satt av som kan brukes til kursing. Videre ble det under instruktør møte nevnt belønning system. Det er viktig at vi finner et system på dette som er rettferdig.

Sak 7/9. Onsdagstreninger og medlemstrening. Nina går igjennom status.

Sak 8/9. Evt.